



外幣兌換優惠匯率

Special Rates for Foreign Exchange

指定貨幣 Selected Currency	外幣兌換(牌價加 (+) / 減 (-)) Foreign Exchange (Board Rate Add-in (+) / Discount (-))	
	買入 (電匯) Bank Buy (TT)	賣出 (電匯) Bank Sell (TT)
人民幣 RMB (每 per 100)	+0.150	-0.150
日圓 JPY (每 per 100)		
澳元 AUD	+0.002	-0.002
美元 USD		

註：

1. 本文件是對大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)所發布的星級儲蓄推廣之條款及細則的補充。有關星級儲蓄推廣條款及細則第7點所列明之指定貨幣和外幣兌換優惠匯率，請參閱上表。本文件之生效日由2026年1月2日起至2026年2月28日止。
This document supplements to the terms and conditions of ProSavings Promotion issued by Public Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank"). Please refer to the table above on the selected currencies and Special Rates for Foreign Exchange as mentioned under Clause 7 of terms and conditions of ProSavings Promotion. The effective date of this document is from 2 Jan 2026 to 28 Feb 2026.
2. 有關星級儲蓄推廣之詳情，請向本行職員查詢或瀏覽本行網站 www.publicbank.com.hk。
For details of the terms and conditions of ProSavings Promotion, please contact the Bank's staff or visit the Bank's website at www.publicbank.com.hk.
3. 本行保留隨時審核及修改所選貨幣及外幣兌換優惠匯率的權利，恕不另行通知。本文件的最新版本將於各分行張貼及於本行網站公布。
The Bank reserves the right to review and amend the selected currencies and the Special Rates for Foreign Exchange from time to time without prior notice. The latest version of this document will be displayed at the branches and posted on the Bank's website.
4. 如有任何爭議，本行保留最終決定權。
Should any disputes arise, the decision of the Bank shall be final and conclusive.

風險聲明 Risk Disclosures :

外幣兌換涉及匯率風險。人民幣受外匯管制。

Foreign exchange involves exchange rate risk. RMB is subject to exchange control.